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دورکاریِ  و  اجباری  قرنطینه  از  روز  ده  از  بیش  حالی  در 
شماری از مشاغل و تعطیلی بسیاری از صنوف می گذرد که 
با تبلیغات گسترده در زمینۀ رعایت پروتکل های بهداشتی 
از تریبون های رسمی، جملاتی مانندِ جمع نشویم تا کم 
نشویم؛ شنیده می شود و به تأکید براین مهم اذعان دارد 
معنای  به  فعلی  زمانیِ  بازه  در  دوهفته ای  تعطیلات  که 
دورهمی های پاییزه و شب نشینی های طولانی مدت نیست 
و هرچه بیشتر به عدم دید و بازدیدها و فاصله گذاری یک تا 

دومتری نیازمند است.
این موارد در حالی به کرات بارگذاری می شود که به موازات 
آن، برنامه ریزی های یلدایی در حال تنظیم است و به گفتۀ 
کثیری از جامعه شناسان دراین امر، شماری از افراد جامعه؛ 
رعایت موارد بهداشتی در خصوص کووید19 را جدی نگرفته 

و همچنان بر مدار اولیه در چرخش بیماری قرار گرفته ایم.
مجید ابهری- رفتارشناس و آسیب شناس اجتماعی می گوید: 
گسترش بیماری همه گیر کرونا باعث بروز رفتارهای متفاوت از 
سوی هموطنان و مردم دیگر کشورها شد. بعضی از رفتارها در 
چارچوب قوانین و اصول بهداشتی بوده و برخی از آن ها درست 
برعکس معیارها و موازین منطقی حاکم بر اصول بهداشتی 
است، این درحالی است که در حال حاضر ۴۵درصد از افراد 
جامعه، قوانین بهداشتی را رعایت می کنند یعنی زدن ماسک 
و فاصله اجتماعی را انجام می دهند و آمار مبتلایان به کرونا 
ساعت به ساعت افزایش می یابد و با توجه به آموزش ها و 
تجربه های موجود در حال حاضر باید در سراشیب نزولی این 
ویروس قرار گرفته باشیم نه اینکه شاهد سربالایی طغیان این 
ویروس و مضاعف شدن مبتلایان باشیم. وی معتقد است: 
برخی کشورها در مهار شیوع کرونا موفق بوده اند؛ در چین و 
دیگر کشورهای اروپایی گسترش ویروس به صفر رسیده و 
مطمئناً علت آن پیشگیری و خودداری از ارتباطات اجتماعی و 
به کار بستن اصول بهداشتی از سوی مردم و دولت بوده است.
سعید صدر- روانپزشک نیز درباره علل روانی رعایت نکردن 
پروتکل های بهداشتی از سوی برخی از افراد جامعه می گوید: 
برای نهادینه شدن رفتار باید آموزش کلامی ارائه شود و این 
رفتار توسط آموزش دهندگان مورد توجه قرار گیرد. وی تأکید 
دارد: الگوی رفتاری بسیار مهم است، افراد جامعه از اولیای 
امور الگو می گیرند، متأسفانه الگوی رفتاری مسئولان ما 
ایراد دارد و از سوی دیگر ضابط قضایی در زمینه پیگیری به 
ظیفه خود به درستی عمل نمی کند، به طور مثال: من شاهد 
بودم که ضابط بهداشتی که مسئول نظارت بر پروتکل ها 

است خودش ماسکش روی چانه اش بوده است.
و  جامعه  در  موجود  موارد  به  توجه  با  میان  دراین  و 
مسئولان،  و  مردم  سوی  از  متفاوت  عکس العمل های 
آموزه های تکراری در چرخۀ  به  نیاز  از پیش،  آنچه بیش 
تسلسل دارد، تمرکز بر فرهنگسازی متفاوت در خانواده ها 
و ترغیب افراد به عدم دورهمی ها و برگزاری میهمانی ها 
به هردلیل و مناسبت است که با اعمال محدودیت های 
پیاپی و فشار حداکثری که اکثریت مشاغل آزاد و صنوف 
از قرنطینه و تعطیلی های اجباری تحمل می کنند، عدم 
رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی شماری از افراد جامعه 
غیرقابل پذیرش و نیازمند فراگیری های مکرر از رسانه های 
رسمی در این خصوص است تا بتوان با کمترین مخاطره 
و آسیبی از بحرانِ کرونایی گذر کرد و به سراشیبیِ درمان 
و سلامت پایدار دست یافت که این امر با قراردادن موارد 
قابل  فراگیر  آموزشیِ رسانه های  روزانۀ  فرهنگی در چارت 
استاد  میرزایی-  حسین  گفتۀ  به  که  بود  خواهد  تعمیم 
دانشگاه در حوزه علوم اجتماعی، با وجود تأکید ستاد ملی 
مقابله با کرونا مبنی بر شست وشوی مرتب دست ها، رعایت 
فاصله فیزیکی، ماسک گذاری و دوری از کارها و سفرهای 
غیر ضرور، باید بدانیم به طور کلی تغییر ذهنیت  و باورهای 
افراد اصلاً کار ساده ای نیست و نیازمند یک کار فرهنگی 
بلندمدت است، زیرا یکی از ویژگی های فرهنگ که همه 
صاحب نظران بر آن توافق دارند، اکتسابی بودن آن است 
الگوها و  ایجاد  و این به معنای  نقش مهم آموزش در 

عادت واره های رفتاری جدید در یک جامعه است.

سرمقاله

مدیر ملی طرح حفاظت از تالاب های ایران گفت: »الگوی 
مشارکت  »الگوسازی  پروژه  قالب  در  پایدار«  کشاورزی 
جوامع محلی« فقط در حوضه آبریز دریاچه ارومیه اجرا 
شد و قرار است آن را به همه تالاب های ارزشمند کشور 

تعمیم دهیم.
علی ارواحی افزود: سازمان محیط زیست و سازمان های 
جهاد کشاورزی استان های آذربایجان غربی و شرقی در 
مدت هفت سال متوالی پروژه الگوسازی مشارکت جوامع 
محلی برای احیای دریاچه ارومیه را اجرا کردند و در این 
را  پایدار  الگوی کشاورزی  مدت همکاری موفق شدیم 
در بیش از ۲۰۰روستا گسترش دهیم. کشاورزی پایدار 
دارای سه رکن اصلی »بهبود وضعیت اقتصادی کشاورز«، 
»بهره برداری بهینه از منابع آب و خاک« و »تأمین امنیت 
غذایی« است، در طرح الگوی کشاورزی پایدار قرار است 
با همکاری مردم محلی اطراف تالاب ها علاوه بر اینکه 
این سه مؤلفه رعایت شود، محیط زیست و منابع طبیعی 
موجود در آن نیز حفظ شود. یعنی هم کشاورزی رونق 
داشته باشد و هم اینکه محیط زیست آسیب نبیند. مدیر 
ملی طرح حفاظت از تالاب های ایران با بیان اینکه در 
را بهبود دهیم،  الگو توانستیم سالانه پروژه  قالب این 
گفت: در این پروژه مباحثی مانند کاهش مصرف آب، 
کاهش نهادهای کشاورزی و افزایش یا بهبود وضعیت 
اقتصادی کشاورزان در حوضه آبریز دریاچه ارومیه جزو 
سه شاخص اصلی بود که آنها را سالانه هدفگذاری می 
کردیم. ارواحی ادامه داد: اکنون در نظر داریم این الگو 

را ابتدا در سراسر حوضه های آبریز دریاچه ارومیه اجرا 
کنیم و به تدریج آن را به سایر تالاب های کشور تعمیم 
معاونت  میان  مشترکی  تفاهم نامه  رو  این  از  دهیم، 
محیط  سازمان  های  تالاب  و  دریایی  زیست  محیط 
زیست و سازمان تحقیقات آموزش و ترویج کشاورزی 
وزارت جهاد کشاورزی منعقد شد تا با همکاری این دو 
نهاد، الگوی کشاورزی پایدار در تمام حوضه های تالابی 
کشور اجرا شود. مدیر ملی طرح حفاظت از تالاب های 
ایران اظهار کرد: برای این منظور نیاز است سیاست ها 
و قوانین مشترکی با همکاری وزارت جهاد کشاورزی و 
سازمان محیط زیست در برنامه هفتم توسعه کشور پیش 
بینی شود که به نوعی حمایت کننده این موضوع باشد، 
علاوه بر این بتوان در قالب موافقتنامه ها از ظرفیت 
ستاد ملی هماهنگی مدیریت تالاب های کشور کمک 
گرفت تا بتوانیم در آینده حمایت جدی تری را در راستای 
اصلاح نظام بهره برداری در کشاورزی به ویژه در مناطق 
تالابی داشته باشیم. وی درباره اولویت بندی تالاب ها 
برای اجرای الگوی کشاورزی پایدار گفت: در نظر داریم 
اجرا شود  اولویت دار  تالاب های  در  پروژه  این  ابتدا  که 
مانند تالاب هایی که در کنوانسیون رامسر ثبت شده اند 
و یا تالاب هایی که دارای برنامه مدیریت زیست بومی 
هستند اما قطعا به مرور آن را به همه تالاب های کشور 
تعمیم خواهیم داد. ارواحی اظهارکرد: در مرحله اول به 
احتمال زیاد کار در تالاب های بختگان در استان فارس و 
شادگان در خوزستان اجرا خواهد شد از طرفی هم ممکن 

است پیرامون تالاب هامون نیز بتوانیم آن را اجرا کنیم 
اما همه اینها فعلاً در مرحله حدس و گمان است. وی 
گفت: اکنون امضای تفاهم نامه مشترک میان معاونت 
محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان محیط زیست 
و سازمان تحقیقات آموزش و ترویج کشاورزی قدم اولی 
است که در این راه برداشتیم، در کنار آن باید با همکاری 
وزارت جهاد کشاورزی یک نقشه راه تهیه شود که در 
قالب آن نقشه، زمان و اولویت بندی تالاب ها مشخص 

خواهد شد.

خبر اول

الگوی کشاورزی پایدار در همه تالاب های ایران اجرا می شود

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمودرضا قنبریان علویچه  را گرامی می دارد

برای  گفت:  کرونا،  با  مبارزه  ملی  ستاد  سخنگوی 
ادامه تعطیلی های کرونایی در شهرهای قرمز، شنبه 

تصمیم گیری می شود.
علیرضا رئیسی با بیان اینکه محدودیت سراسری از 
یکم آذر ماه شروع شد، افزود: با توجه به سیاست های 
وزارت بهداشت و رعایت مردمی میزان پروتکل ها به 
بالای ۹۰درصد رسید. معاون بهداشت وزارت بهداشت، 
تأکید کرد: در یکم آذر ۱۶۰شهر در وضع قرمز )هشدار 
سه( قرار داشتند و اکنون ۳۸شهر قرمز هستند. وی 
ادامه داد: متأسفانه در ۲۳شهرستان با رعایت نکردن 
صحیح پروتکل های بهداشتی شاهد صعود ابتلاء به 
ویروس کرونا هستیم. سخنگوی ستاد ملی مقابله با 
کرونا، گفت: همه محدودیت ها تا صبح شنبه آینده 
قابل اجرا است مگر اینکه تصمیمات جدید زودتر 
اطلاع رسانی شود. رئیسی با بیان اینکه سیر نزولی 

ورود به بیمارستان ها را شاهد هستیم، ادامه داد: 
چنانچه پروتکل های بهداشتی رعایت نشود ممکن 
است به وضع قبل بازگردیم. سخنگوی ستاد ملی 
جنوبی  استان های  ساکنان  به  کرونا،  با  مبارزه 
کشور درباره شیوع دوباره کرونا با سرد شدن هوا و 
و گفت:  داد  دورهمی های خانوادگی هشدار  ادامه 
افزوده  دورهمی ها  و  ضرور  غیر  ترددهای  چنانچه 
شود وضعیت کشور بهبود نخواهد یافت. رئیسی با 
ذکر ۳۸شهر کشور، افزود: این تعداد شهرها از روز 
تبدیل  نارنجی  به  قرمز  از  هشدار  وضع  چهارشنبه 
می شود و فقط گروه شغلی۳ و ۴ محدودیت دارند. 
وی گفت: تا زمان تصمیم گیری صبح شنبه هفته 
بعد محدودیت های کرونایی در تهران ادامه خواهد 
داشت و تا زمانی که اطلاع رسانی جدیدی صورت 

پذیرد، اعمال می شود.

از  اسلامی  شورای  مجلس  کارگری  فراکسیون  رئیس 
رایزنی مجلس با دولت در راستای افزایش حقوق بیش از 
۴۰درصدی حقوق کارگران در سال آینده خبر داد و گفت: 
پیشنهاد ما برای افزایش حقوق کارگران در سال آینده نیز، 

۴۰درصد یا بیشتر است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی بابایی کارنامی- رئیس 
فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
میزان افزایش حقوق و دستمزد کارگران در سال آینده اظهار 
کرد: حقوق کارگران طی سال های اخیر متناسب با نرخ تورم 
افزایش نیافته و این مسئله همواره شکاف های جدی از 
حیث درآمد و مخارج برای این قشر ایجاد کرده است. وی 
همچنین از پیشنهاد جدید کمیسیون اجتماعی مجلس 
برای میزان افزایش حقوق کارگران در سال آینده خبر داد 

و گفت: تعداد زیادی از نمایندگان مجلس در کمیسیون 
اجتماعی قوه مقننه خواهان افزایش بیش از 40درصدی 
حقوق و دستمزد کارگران در سال آینده هستند، بر همین 
اساس نیز با ارائه این پیشنهاد به وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، مشغول رایزنی با این وزارتخانه برای تحقق این 
امر هستیم. رئیس فراکسیون کارگری مجلس ادامه داد: 
به طور قطع پیشنهاد افزایش حقوق کارگران در سال آینده، 
بیش از افزایش حقوق کارمندان خواهد بود و درخواست 
و پیشنهاد ما برای افزایش حقوق کارگران در سال آینده 
نیز، 40درصد یا بیشتر است. بابایی کارنامی تصریح کرد: 
ما در کمیسیون اجتماعی و فراکسیون کارگری مجلس، 
برای حقوق کارگران کمتر از افزایش 40درصدی را قبول 
نمی کنیم. وی با تأکید بر اینکه کارگران همواره در ادوار 

مختلف دچار خسارت هایی از قِبَل افزایش نرخ تورم و نیز 
افزایش قیمت کالاهای اساسی و مایحتاج شان شده اند 
که این خسارت ها باید جبران شود، گفت: شورای عالی 
حقوق و دستمزد نیز در افزایش حقوق کارگران در سنوات 
گذشته، عدالت را رعایت نکرده و همواره کفه ترازو به نفع 
کارفرما سنگین تر بوده است. رئیس فراکسیون کارگری 
مجلس افزود: از طرف دیگر با توجه به اینکه در سال 
پایانی دولت دوازدهم نیز هستیم، دولت آقای روحانی 
باید این خسارت ها و کمبودها برای کارگران را در میزان 
افزایش حقوق این قشر زحمتکش در سال آینده، جبران 
کند. بابایی کارنامی خاطرنشان کرد: معتقدم دولت بدهکار 
کارگران است و باید این بدهی را از طریق افزایش منطقی و 

عادلانه حقوق کارگران در سال آینده جبران کند.

ادامه تعطیلی های کرونایی شنبه مشخص می شود

رایزنی مجلس با دولت برای افزایش حداقل ۴۰درصدی حقوق کارگران

کرونا در ایران

خانه ملت
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جامعه

دادگستری استان البرز در اطلاعیه ای نحوه ارائه خدمات به 
مراجعان و مردم استان در دروان محدودیت های کرونایی 

را اعلام کرد.
در متن اطلاعیه دادگستری استان البرز آمده است:

در اجـرای بخشنامه معاون اول محترم قوه قضائیه و با 
امعان نظر در مصوبات ستاد ملی مدیریت کرونا، در راستای 
حفظ سلامت کارکنان و مراجعین و به منظور جلوگیری 
از توقف خدمت رسانی و عدم ایجاد وقفه در دادرسی و 
رسیدگی پرونده های قضایی، به اطلاع مردم عزیز می رساند 
خدمات رسانی در کلیه واحدهای قضایی استان البرز تا 

اطلاع ثانوی به شرح ذیل است:
سامانه تلفن گویا با شماره های ۳۲۵۶۱۷۵۱  و ۳۲۵۶۱۷۵۶ 
و سامانه های پیامکی با شماره های ۵۰۰۰۱۲۹ و ۵۰۰۰۹۱۲۹  

پاسخ  ارائه  و  انتقادات  پیشنهادات،  دریافت  آماده 
به مراجعین محترم  از ۲۴ساعت  غیرحضوری در کمتر 

است.
با عنایت به راه اندازی سامانه نوبت دهی اینترنتی شعب 
و دفاترخدمات الکترونیک قضایی به آدرس adliran.ir از 
تاریخ ۹۹/۰۹/۰۹،  هرگونه مراجعه به واحـدهای قضایی و 
دفاتر خـدمات الکترونیک بعد از اخذ نوبت از سامانه مذکور 

یا با احضاریه کتبی شعب، امکان پذیر خواهد بود.
اصحاب دعوا، کارشناسان، وکلا و نمایندگان قانونی ایشان 
لازم است هرگونه لایحه، اسناد و ادله را از طریق دفاتر 

خدمات الکترونیک قضایی ارسال نمایند.
محترم  حقوقی  نمایندگان  و  کارشناسان  وکلا،  کلیه 
صورت  به   adliran.ir سایت  به  مراجعه  با  می توانند 

ارائه لوایح به  اقدام به ثبت دادخواست و  خودکاربری 
مراجع قضایی نمایند.

قضایی  الکترونیک  دفاتر خدمات  استقرار  به  عنایت  با 
در زندان های استان، خانواده محترم زندانیان از هرگونه 
مراجعه به مراجع قضایی خودداری نموده و از طریق دفاتر 
خدمات الکترونیک مستقر در زندان اقدام به ارسال لوایح و 

درخواست های خود نمایند.
سایت   به  مراجعه  با  توانند  می  دعوا  اصحاب  کلیه 
adliran.ir در قسمت »اطلاع رسانی به اشخاص حقیقی« از 

روند پرونده خود در واحدهای قضایی مطلع شوند.
کلیه اصحاب دعوا که دارای حساب کاربری »ثنـا« هستند، 
سایت  به  می توانند  خود  قضایی  اوراق  دریافت  جهت 

adliran.ir بخش »ابـلاغ الکـترونیک« مراجعه نمایند.

قبل از انجام امور قضایی نوبت اینترنتی بگیرید 

محدودیت های کرونایی تا چه 
اندازه در اصفهان کارساز شد؟

با گذشت ۱۰روز از اعمال محدودیت های کرونایی که قرار 
بود از اول آذرماه چهره متفاوتی به شهرهای وضعیت قرمز 
بدهد، نمی توان به آنچه در سطح شهر اصفهان با روزانه 
بیش از ۲۰۰بیمار بستری و ۴۰فوتی  ناشی از کرونا دیده 

می شود چندان خوشبین و راضی بود.
کمال حیدری- معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان در خصوص وضعیت رعایت پروتکل های بهداشتی 
گفت: در حال حاضر همه جا ماسک در دسترس است، در 
ورودی هر مغازه ای نوشته بدون ماسک وارد نشوید، در 
ادارات و اماکن عمومی مواد ضدعفونی کننده در دسترس 
است و تذکرات لازم به ارباب رجوع داده می شود، برای 
رعایت فاصله اجتماعی علامت گذاری شده و... ولی در 

عمل آنچه می خواهیم، نیست.
وی افزود: متأسفانه همه زحمات کشیده شده، ابزارها و 
الزامات فراهم شده، اما در اجرا به کسی که به پروتکل های 
بهداشتی پایبند نباشد تذکر داده نمی شود که چرا بدون 
ماسک آمده ای؟ چرا فاصله را رعایت نمی کنی؟ چرا با وجود 
اینکه در ورودی ماده ضدعفونی کننده وجود دارد دست ها 

را ضدعفونی نمی کنی؟ و ...
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تأکید کرد: 
مشکل اینجاست که سرسری با قضیه برخورد می کنیم، 
درحالی که هزینه و همت و زحمت به خرج داده شده، 
اما متاسفانه برای اجرای درست پروتکل ها پیش بینی 

نشده است.

لزوم برخورد با عدم رعایت فاصله گذاری اجتماعی
وی با بیان اینکه در بیش از ۸۵درصد موارد می بینیم 
که بسترهای لازم در جامعه فراهم شده اما در عمل و 
اجرا متاسفانه این طور نیست، گفت: یکی از نگرانی های 
اصلی حضور مردم در مراکز مختلف و حمل و نقل عمومی 
بدون رعایت فاصله گذاری اجتماعی است، در حالی که 
برنامه ریزی، مدیریت و برخورد لازم در این زمینه صورت 

نمی گیرد.
اینکه  با اشاره به  رئیس مرکز بهداشت استان اصفهان 
بسیجیان در قالب طرح حافظان سلامت محله به کمک 
ما آمده و برای آموزش، غربالگری و شناسایی بیماران به 
درب منازل شهروندان مراجعه می کنند، از مردم خواست 
در این حرکت منسجم همکاری لازم را با حافظان سلامت 
داشته باشند و افزود: به غیر از حافظان سلامت محله، 
آمران به معروف و نهی از منکر نیز در اماکن پرتردد حضور 
ارشادی دارند و رعایت پروتکل های بهداشتی را به مردم 
تذکر می دهند. نیروهای هلال احمر نیز قرار است در مکان 
های پرتردد و حمل و نقل عمومی رعایت پروتکل ها را 

مدیریت و نظارت کنند.

ادارات و دستگاه ها برای برخورد با تخلفات وارد
 عمل شوند

حیدری با اشاره به گذشت ۱۰ماه از اپیدمی کرونا، گفت: 
پس از این مدت از ادارات و سازمان ها انتظاراتی که داریم 
و در جلساتی که در استانداری داشته ایم مطرح کرده ایم 
که باید دستگاه ها وارد عمل شوند. در بسیاری از موارد 
مردم با حوزه بهداشت تماس می گیرند و اعلام می کنند 
که مدرسه، ورزشگاه و یا صنفی باز است، یا پروتکل ها را 
رعایت نمی کنند، درحالی که ما نباید پاسخگو باشیم و 
هر دستگاهی باید بر زیرمجموعه خودش نظارت کند و 

پاسخگو باشد و اگر تخلفی اتفاق افتاد با آن برخورد کند.
وی با بیان اینکه نهادینه شدن این موضوع انتظار ما 
است، تصریح کرد: ادارات و سازمان ها و اصناف آنچه 
لازم است می دانند، اما برای اجرایی شدن آن باید جدیت 
به خرج دهند تا اگر قرار است تا سال دیگر این شرایط 
داشته باشیم، آسیبی نبینیم و بتوانیم زندگی خودمان را 
داشته باشیم در عین حال که مسائل اجتماعی، اقتصادی 

و فرهنگی به جای خودش باشد.

کوتاه از استان ها

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس گفت: 
طرح  اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها پاسخی محکم به 

ترور شهید فخری زاده از سوی مجلس است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی عسگری با اشاره به 
خواست مردم و رهبری مبنی بر مجازات عاملان ترور 
ناجوانمردانه دانشمند برجسته هسته ای کشور، شهید 
امنیت  عالی  شورای  و  دولت  کرد:  اظهار  فخری زاده 
ملی باید بدون مماشات، موضع گیری متقابل داشته 
باشند و اگر دولت هم بخواهد در این خصوص کوتاه 
بیاید مجلس پای انتقام سخت می ایستد. وی با اشاره 
از  نتانیاهو  آرزوی  فخری زاده،  شهید  ترور  اینکه  به 
سال۲۰۱۸ بود، بیان کرد: صهیونیست ها مدعی هستند 

اطلاعات این دانشمند را از طریق آژانس بین المللی 
انرژی هسته ای به دست آورده اند. نماینده مردم کرج، 
فردیس و اشتهارد در مجلس ادامه داد: جالب اینکه 
وقتی موساد تا نطنز و تهران تعرض می کند برخی 
معلوم  و  هستند  بایدن  با  مذاکره  خواب  در  آقایان 
نیست چه اتفاق دیگری باید بیفتد تا بیدار شوند. وی 
با گلایه از سیاست های منفعلانه و عقب نشینی های 
این  واسطه  به  متأسفانه  کرد:  بیان  دولت  مکرر 
سیاست های نادرست به جایی رسیده ایم که نه چرخ 
اقتصاد می چرخد نه چرخ صنعت هسته ای. عسگری 
راهبردی  اقدام  به تصویب دو فوریت طرح   اشاره  با 
برای لغو تحریم ها با ۲۳۲ رأی در  مجلس تأکید کرد: 

این طرح در پی احیای توان هسته ای و ارتقای توان 
بازدارندگی کشور است، همچنین مطابق این طرح، 
اجرای پروتکل الحاقی بدون انجام تعهدات طرف های 
نفتی،  و  بانکی  تحریم های  رفع  در خصوص  مقابل 
متوقف می شود. عضو کمیسیون صنایع مجلس این 
طرح را گام مهمی برای توقف روند وادادگی و تولید 
قدرت در کشور دانست و گفت: بررسی و تصویب این 
طرح که در واقع زمینه ساز احیای صنعت هسته ای 
فردای  فوق العاده  جلسه  کار  دستور  در  است  کشور 
مجلس قرار دارد. وی با تأکید بر اینکه دولت نباید به 
طمع مذاکرات تجربه شده در پاسخ مناسب و متقابل به 
دشمن تعلل کند، اضافه کرد: بدیهی است وقتی خود را 
در موضع ضعف قرار دهیم و طرف مقابل به این باور 
برسد که اقدامات خرابکارانه و ناجوانمردانه اش هزینه 

چندانی ندارد، گستاخ تر خواهد شد.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس با اشاره 
به توانمندی های دفاعی و منطقه ای ایران گفت: دولت 
نباید با تمام توانمندی ها، نفوذ منطقه ای، قدرت نظامی 
و امنیتی که در اختیار داریم به دلیل تعلل، ترس و 
طمع در دفاع از سرمایه های ارزشمند کشور کوتاهی 
کند. وی در پایان متذکر شد: مردم ما نشان داده اند 
که پیرو اسطوره بین المللی مقاومت شهید سلیمانی 
هستند نه تابع جریان غرب گرایی که جایگاه برجسته 
شهید فخری زاده در صنعت هسته ای و موشکی را کتمان 

می کند تا حاضر به موضع گیری متقابل نشود.

آیت الله مکارم شیرازی در تفسیر آیه ۱۶۷ سوره اعراف این گونه بیان می کند: بايد توجه داشت 
كه گاهى بيان حقايق و وظایف الهى بدون احتمال تأثير واجب مى شود و آن در موردى است 
كه اگر حكم خدا گفته نشود و از گناه انتقاد نگردد، كم كم بدست فراموشى سپرده مى شود و 
بدعت ها جان مى گيرند و سكوت دليل بر رضايت و موافقت محسوب مى شود، در اين گونه 

موارد لازم است حكم پروردگار آشكارا همه جا گفته شود هر چند اثرى در گنهكاران نگذارد.

»البرز« چه خبر؟

»نماینده مردم کرج در مجلس« انتقاد کرد:

سیاست های منفعلانه و عقب نشینی های مکرر دولت

قضائیه،  قوه  اجتماعی  معاون  سوی  از  حکمی  طی 
ریزی  برنامه  شورای  عضویت  به  خانی  داراب  جعفر 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه 

منصوب شد.
 به موجب حکمی از طرف دکتر محمدباقر الفت معاون 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه، جعفر داراب 
خانی از فرزندان استان ایلام و معاون قضایی، اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان البرز، به عضویت 
شورای برنامه ریزی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 

جرم قوه قضائیه منصوب شد. 
جعفر داراب خانی معاون قضایی، اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری البرز در حاشیه ی نخستین نشست 
معاونت  مدیران  شورای  و  ریزی  برنامه  شورای  مشترک 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه که با حضور 
مدیران ارشد و صاحبنظران حوزة پیشگیری از جرایم و آسیب 

های اجتماعی کشور برگزار شد، هدف از برگزاری این جلسه 
را برنامه ریزی و تصمیم سازی برای اقدامات پیشگیرانه ی 

سال 1۴00 عنوان کرد. 
این مقام قضایی اظهار کرد: برنامه های سال آتی این معاونت، 
با توجه به اسناد فرادستی شامل قانون اساسی، سیاست های 
کلی ابالغی مقام معظم رهبری، قانون پیشگیری از وقوع 
جرم، رهنمودهای ریاست قوه قضاییه و سیاست های اجرایی 
ساالنه معاونت و با عنایت به شرایط و اقتضائات خاص کشور 
در حوزه ی جرایم و آسیب های اجتماعی اولویت دار تدوین 

و تصویب می شود. 
دبیر شورای پیشگیری از وقوع جرم استان البرز، لزوم نگاه 
تحوّلی و جهادی در برنامه ریزی ها   و اقدامات پیشگیرانه را 
ضروری عنوان و بیان کرد: نظارت و پایش دقیق و به موقع 
در اجرای برنامه های مصوب، توسط مدیران مربوطه به جد 

پیگیری خواهد شد.

در معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه؛

»داراب خانی« عضو شورای برنامه ریزی شد
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مهدی کاشی«
 - نویسنده و خبرنگار فقید- را گرامی می دارد

نقاط نا امن تهران برای زنان را 
به ۱۳۷ اعلام کنید

گفت:  تهران  شهرداری  بانوان  امور  مدیرکل 
شهروندان می توانند نقاطی را که در آن احساس 
ناامنی می کنند به سامانه ۱۳۷ اطلاع دهند و 
شهرداری آن ها را مورد پیگیری قرار می دهد و 

برطرف می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، زهرا بهروزآذر مدیرکل 
امور بانوان شهرداری تهران درباره ابلاغیه اخیر 
شهردار تهران مبنی بر ارتقای احساس امنیت 
حضور زنان و خانواده در شهر تهران، گفت: این 
اقدام بر پایه نظر و مشارکت مردم به خصوص 
آن ها سوال  از  این طرح  در  اجراست.  در  زنان 
در  اولیه  خدمات  دریافت  برای  که  می شود 
ناامنی  احساس  مکان هایی  چه  در  محلات، 

می کنند.
او با اشاره به اینکه ناامن بودن فضای زندگی 
برای زنان پیامدهای اجتماعی به دنبال دارد، 
زنان  ناامنی،  احساس  صورت  در  داد:  ادامه 
نمی توانند در سطح شهر حضور پیدا کنند و برای 
رفع نیازهای اولیه خود به مشکل برمی خوردند. 
از طرفی احساس ناامنی مادر امکان استفاده 
فرزندان از محیط بازی و خدمات رفاهی را نیز با 
چالش روبرو می کند، چراکه تا زمانی که امنیت 
نیز  فرزند  امنیت  تامین  نباشد،  تامین  مادر 
امکان پذیر نخواهد بود و آسیب های مضاعفی 
به  از خدمات  برای حضور در شهر و استفاده 
همراه خواهد داشت و براساس این ضرورت این 

دستورالعمل ابلاغ شده است.
بهروزآذر با اشاره به اجرای پایلوت این طرح در 
منطقه ۱۰ تهران، گفت: در این طرح ما به نقاط 
منطقه  شهرداری  کمک  با  و  رسیدیم  ناامنی 
نسبت به رفع ناامنی در آن نقاط اقدام کردیم. در 
ادامه با بهره گیری از تجربه اجرای این پایلوت، 
دستورالعمل ارتقای احساس امنیت حضور زنان 
و کودکان تهیه و به ۲۲ منطقه پایتخت ابلاغ 

شد.
مدیرکل امور بانوان شهرداری تهران با اشاره به 
فاکتورهای کالبدی که در این طرح مورد ارزیابی 
قرار گرفت، گفت: یکسری مشخصه های عمومی 
از جمله تاریکی، ازدحام و یا خلوتی بیش از 
حد و عدم دسترسی به وسیله نقلیه عمومی، 
امنیت  و  کیفیت  دیداری،  آلودگی  فضا،  فرم، 
نظارت  ایجاد  مکان،  رویت پذیری  پیاده روها، 
مورد  فعالیت ها  و  کاربری  تنوع  و  اجتماعی 

بررسی قرار گرفت.
او در پاسخ به این سوال که این دستورالعمل 

خواهد  منجر  امنیت  احساس  افزایش  به  آیا 
شد؟ گفت: در فاز دوم اجرا از مناطق درخواست 
کردیم که میزان احساس امنیت را در هر منطقه 
بسنجند و در مقاطع زمانی اثربخشی آن طرح  
را بررسی کنند. از طرفی نیاز به سنجش پیش 
آزمون و پس آزمون داریم تا بتوانیم بگوییم 
موثر است یا خیر. اما تجربه منطقه ۱۰ نشان 
داد که بسیار موثر است و احساس امنیت را 

بالا می برد.
بهروزآذر ادامه داد: برای اینکه مطمئن شویم 
احساس امنیت چقدر بالا رفته است با نیروی 
انتظامی در حال رایزنی هستیم تا میزان جرم 
را بررسی و در اختیار ما  ناامنی در مناطق  و 
بگذارند، چرا که آن ها متصدی این اندازه گیری 
هستند و می توانند این اطلاعات را در اختیار 
ما قرار دهند. در این طرح شهرداران مناطق نیز 
موظف هستند، به منظور شناسایی فضاهای 
نیروی  از ظرفیت  اجتماعی،  بی دفاع  و  ناامن 
انتظامی منطقه خود جهت دریافت اطلاعات و 

نقشه های مکان محور جرم خیز استفاده کنند.
در  ناامنی  میزان  اینکه  متولی  کرد:  تاکید  او 
مناطق کاهش پیدا کرده یا نه شهرداری تهران 
نیست و نهادهای دیگر باید به آن پاسخ دهند، 
چرا که اطلاعات میزان جرم در اختیار شهرداری 
نیست و آن ها باید گزارش را به ما ارائه دهند. 

بهروزآذر در پاسخ به این سوال که آیا ملاحظات 
اجتماعی و فرهنگی خاص هر منطقه در اجرای 
این دستورالعمل منظور می شود یا خیر، گفت: 
و ۱۱  دنبال می کنیم  را  کالبد  تنها بحث  فعلا 
شاخص کالبدی محوریت اقدامات ما است و 
به مساله فرهنگ ورود نکردیم. این شاخص ها 
در هر منطقه  تهران، مساله محوری بانوان است. 
منطقه ۱۰ نیز به این دلیل انتخاب شد که به 
لحاظ کالبدی ویژگی های مشترک همه مناطق 
تهران از خیابان های پهن گرفته تا کوچه های 

باریک و بزرگراه و اتوبان را در خود دارد. 
او با تاکید بر اینکه طرح ارتقای امنیت بانوان 
با مشارکت مردم قابل انجام است، اضافه کرد: 
کمتر از یک ماه دیگر سامانه ۱۳۷ در این زمینه 
فعال می شود و شهروندان می توانند نقاطی که 
در آن احساس ناامنی می کنند را به سامانه ۱۳۷ 
اطلاع دهند و شهرداری آن ها را مورد پیگیری 
هر  نتیجه  در  می کند،  برطرف  و  می دهد  قرار 
چقدر مشارکت مردم در این زمینه بیشتر باشد 

موثرتر می توانیم عمل کنیم.

شهریگزارش

جریمه ۲۰۰ هزار تومانی ۳۳ هزار راننده در البرز

علت آبگرفتگی های مداوم شهرهای جنوبی ایران

»خستو« انتقاد کرد؛

اولویت نگاه فنی به فرهنگی و اجتماعی در مدیریت شهری کرج

رئیس پلیس راهور البرز گفت: بیش از ۸۰ درصد مردم اجرای طرح 
قانون  محدودیت تردد در استان البرز را رعایت کردند.

سرهنگ غلامعلی شرق روز سه شنبه ۱۱ آذر در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: با توجه به تصویب کمیته ملی کرونا ، طرح منع تردد از ساعت 
۲۱ الی چهار صبح در مناطق قرمز استان البرز، اجرایی شده و رانندگان 

متخلف اعمال قانون شدند.
وی ادامه داد: از ابتدای اجرای این طرح تا کنون بیش از ۳۳ هزار 

راننده متخلف در استان اعمال قانون شده اند.
سرهنگ شرق اضافه کرد: بیش از ۸۰ درصد مردم اجرای طرح قانون 

 محدودیت تردد در استان البرز را رعایت کردند.
رئیس پلیس راهور البرز گفت: رانندگان توجه داشته باشند که در 
اجرای این طرح دوربین های ثبت تخلف فعال بوده و تخلفات از این 

طریق به صورت هوشمند ثبت می شود.
شرق توضیح داد: رانندگان متخلف در اجرای این طرح دو میلیون 

ریال جریمه خواهند شد.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز با بیان اینکه برخی خودروها 
شامل این طرح نمی شوند، افزود: فهرست سرویس های ایاب و 

ذهاب کارخانه ها و یا کارمندان ادارات باید از طریق فرمانداری های 
شهرستان های تابعه به واحد اجرائیات پلیس راهور البرز ارسال شود تا 

این خودروها شامل اعمال قانون نشوند

باران  بارش  از  که پس  بوده ایم  بارها شاهد  اخیر  طی سال های 
حتی بارش های اندک در برخی از استان های ایران ازجمله استان 
خوزستان و به ویژه شهر اهواز سیلاب شهری و آبگرفتگی معابر 
رخ داده است. مدیرکل دفتر کنترل سیلاب و آبخوان داری سازمان 
جنگل ها گفت: این اتفاق رخ می دهد چون شهرهای ما به صورت 

شهرهایی عایق و نفوذناپذیر ساخته شده اند.
ابوالقاسم حسین پور ضمن اشاره به  به گزارش »دنیای هوادار«، 
جاری شدن روان آب در برخی مناطق جنوبی کشور گفت: میزان 
بارش باران در برخی نقاط بسیار زیاد گزارش شده است. برای مثال 
در ماهشهر طی ۲۴ ساعت گذشته حدود ۱۶۰ میلیمتر بارش رخ 
داد اما خوشبختانه با این  وجود در سطح حوضه های آبخیز سیلاب 
مخربی نداشتیم. آنچه که در شهرهای مختلف جنوب ایران رخ داد 
آبگرفتگی شهری بود که مرتبط با اشکالاتی در شهرسازی و سیستم 

زهکشی شهری است.
او با بیان اینکه متاسفانه سامانه های زهکشی در برخی نقاط کشور 
از جمله شهرهای جنوبی توان جذب بارش ها و هدایت آن ها از 
سطح شهر را ندارند، گفت: عوامل متعددی در این امر دخیل هستند 
که ازجمله آن ها می توان به دخل و تصرف  در رود دره ها، کانال های 
دیگر  سوی  از  کرد.  اشاره  شهر  شیب  به  بی توجهی  و  زهکشی 
شهرهای ما به صورت شهرهایی عایق و نفوذناپذیر ایجاد شده اند این 
درحالیست که ضرورت شهرسازی  با مدل های غیرعایق و نفوذپذیر 

روزبه روز بیشتر می شود.
مدیرکل دفتر کنترل سیلاب و آبخوان داری سازمان جنگل ها، مراتع 
پیاده روها،  کردن  مثال سنگ فرش  برای  داد:  ادامه  آبخیزداری  و 
موزاییک کردن حیاط خانه ها و برخی اماکن شهری و استفاده از 

آسفالت های نفوذناپذیر در سطح خیابان ها ازجمله مواردی هستند 
که شهرها را تبدیل به شهرهای عایق می کنند و سبب می شوند که 
عرصه های تجمع و نفوذ سیلاب در محیط های شهری از بین روند.
به گفته حسین پور درحال حاضر ما با گسترش بیش از حد سطوح 
روان آب ها  که  می خواهیم  اگر  و  هستیم  مواجه  شهری  عایق 
خسارات کمتری به دنبال داشته باشند باید این روند را اصلاح کنیم. 
اگر بارش ها بتوانند جذب زمین شوند، رطوبت خاک حفظ می شود 

و فضای سبز شهری نیز می تواند از آن آب تغذیه کند.
او با اشاره به اینکه متاسفانه ما بیشتر از آنکه به فکر استفاده از 
ظرفیت بارش ها باشیم به دنبال دفع آن ها از سطح شهرها هستیم 
و هزینه های زیادی نیز برای این کار صرف می کنیم، گفت: به دلیل 
اینکه کارها از ابتدا به صورت اصولی انجام نشده است اکنون با 
مشکلاتی مواجه هستیم و حتی دیده می شود که بارش های اندک 

در پهنه های شهری سبب وقوع آبگرفتگی و سیلاب می شود.
مدیرکل دفتر کنترل سیلاب و آبخوان داری سازمان جنگل ها، مراتع 
برای مدیریت  اینکه پیشنهاد می کنیم که  بیان  با  آبخیزداری  و 
نفوذپذیر حرکت  به سمت ساخت شهرهای  سیلاب های شهری 
کنیم، اظهار کرد: در بالادست شهرها، اجرای پروژه های آبخیزداری و 
آبخوان داری کمک بسیار زیادی به کنترل شدت سیل خواهد کرد. 
خوشبختانه پروژه های کنترل سیل در بسیاری از شهرهای جنوبی 

ما بیش از ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند.
حسین پور در پایان گفت: براساس آخرین گزارش ها طی بارش های 
اخیر پروژه های آبخیزداری در استان های خوزستان، کهگیلویه و 
بویراحمد، بوشهر، لرستان، چهارمحال و بختیاری و ایلام بین ۵۰ تا 

۱۰۰ درصد آبگیری شده است.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: مدیریت شهری اعم از 
شورا و شهرداری کرج به جای رویکرد فرهنگی اجتماعی رویکرد و نگاه 

فنی را به کار بسته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو در بازدید تعدادی از اعضای 
شورای شهر کرج از شهرداری منطقه 9 در ملاقات مردمی شهروندان با 

مدیر منطقه گفت: توسعه و رویکرد شهر بر مبنای فرهنگی و اجتماعی 
معطوف شود تا اثرگذاری بیشتر به شکل ملموس تری در حوزه شهری 

داشته باشد.
سخنگوی شورای شهر کرج جلب رضایت شهروندان را در اولویت 
امور عنوان کرد و افزود: جلب رضایت شهروندان مهمتر از آرزوهای  

شخصی مدیران  است.
خستو گفت: نوع بودجه و عملکرد بیانگر این است بجای رضایت و 
مطالبات شهروندان و موکلین به دنبال آمال و آرزوهای شخصی خود 
در امور شهر بودیم. پروژهای عمرانی که بر محور توسعه اجتماعی 
،فرهنگی و هنری است، در پیچ و خم اداری قربانی می شوند. وقتی 
عملکرد شهرداری های رشت، اصفهان، تبریز، مشهد، قزوین، اردبیل، 
یزد، سمنان و ... در حوزه فرهنگی و اجتماعی را می بینیم، باید حسرت 

بخوریم.
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم موسیقی متن بازی ویدئویی ماوراء: دو روح Beyond: Two Souls اثری از لورن 
بالف Lorne Balfe با همکاری هانس زیمر Hans Zimmer است. این دو آهنگساز 
سابقه درخشانی در آهنگسازی برای فیلم های سینمایی و بازی های ویدئویی دارند 
که از جمله آن ها می توان به آهنگسازی برای بازی ویدئویی ندای وظیفه: جنگ آوری 
نوین Call of Duty: Modern Warfare ۲ 2 اشاره کرد. بازی ماوراء: دو روح یک بازی 
 Quantic اکشن ماجراجویی با درام تعاملی است که در سال ۲۰۱۳ توسط استودیویی
Dream ساخته شد و به صورت اختصاصی برای کنسول پلی استیشن ۳ منتشر شد. 
کارگردان آن دیوید کیج David Cage نامی پرآوازه در زمینه بازی های ویدئویی است 
که پیش از با بازی هایی چون هوی رین Heavy Rain به شهرت و اعتبار زیادی رسیده 
بود. او همچنین سابقه آهنگسازی را هم در کارنامه دارد. بیاند: تو سولز از داستان 
عمیقی بهره می برد و تصمیمات بازیکن در طول داستان بر خاتمه آن تاثیر می گذارد. 
بدون شک از این بازی می توان به عنوان محصولی یاد کرد که می تواند افراد زیادی را 
به بازی های ویدئویی علاقه مند کند. لورن بالف Lorne Balfe آهنگساز مطرح موسیقی 
متن اسکاتلندی است. او پیش از آن که به صورت فردی به ساخت موسیقی متن 
مشغول شود، مدتی طولانی با هانس زیمر Hans Zimmer در ساخت فیلم مشهوری 
 ... 2 Call of Duty: Modern Warfare و بازی ویدئویی مطرح Inception چون تلقین

همکاری داشت و از سال ۲۰۰۹ به صورت فردی وارد دنیای آهنگسازی در سینما شد.

Beyond: Two Souls
:: لورن بالف    ::

این فیلم از آن دسته اثرهایی است که شاید در طول سال های آینده چند بار به 
سراغش برویم و هرگز از دیدن آن سیر نشویم. جالب است بدانید که این فیلم 
را »الیویا وایلد« کارگردانی کرده است که پیش از آن به بازیگری مشغول بود و 
او را با نقش آفرینی در فیلم Rush می شناسیم. این اولین فیلمی است که او در 
جایگاه کارگردان و البته تهیه کننده حاضر شده است. باید اعتراف کرد که به خوبی 
از پس اولین فیلمش برآمده است و می توان کاملا از تماشای این فیلم لذت برد. 
این فیلم راجع به دو دوست است که تمام عمر خود را مشغول خواندن کتاب و 
اهمیت به یک زندگی منضبط و مرتب را داشته اند و هیچ وقت سعی نکردند که 
بیشتر وقت روی خود بگذارند و کمی بیشتر به تفریح بپردازند. اما از آنجا که برای 
انجام طولانی مدت این کار کمی دیر شده است، این دو دوست تصمیم می گیرند 
که تمام این کار ها در یک شب انجام دهند که داستان این تصمیم، منجر به 
اتفاقات جالبی می شود.   نکته ای که در این فیلم باعث شد تا نظرمان به آن جلب 
شود، در ابتدا کارگردانی فوق العاده آن در مقایسه با تازه کار بودن »اولیویا وایلد« 

در کارنامه  کارگردانی اش است. 
توصیه می کنیم حتما فیلم Book Smart را مشاهده کنید و این اثر را بیشتر از 
 Rotten تنها یک اثر کمدی بدانید. البته شاید جالب باشد که بدانید، وب سایت

Tomatoes این فیلم را به عنوان بهترین کمدی دهه ۲۰۱۰ انتخاب کرده است.

Book smart -بوک اسمارت
::   الیویا وایلد    ::

کتاب آنچه زنان می خواهند مردان بدانند نوشته باربارا دی آنجلس است که 
با ترجمه نسرین گلدار و ناهید رشید منتشر شده است. این کتاب برای زنانی 
نوشته شده است که گاهی آه می کشند و در دل آرزو می کنند شریک زندگیشان 

درمورد آن ها اطلاعات داشت.
در این کتاب، خواسته های زنان از عشق، صمیمیت، ارتباط و روابط جنسی را ذکر 
کرده و دلایل و اهمیت این خواسته ها را بیان کرده ام. همچنین توضیح داده ام 
که چرا زنان برای برآوردن نیازهای عمیق وجودی خود به توجه و رفتار خاص 
مردان نیازمندند. دانستن این حقایق هم برای شما و هم برای شریک زندگی تان 
حائز اهمیت است. با شناخت عمیق نیازهای خود، می توانید واکنش های طرف 
مقابل را کنترل کنید. بنابراین قبل از اینکه این کتاب را به شوهر یا مرد زندگی تان 

هدیه دهید آن را به خاطر خودتان بخوانید.
چند ماه قبل، یکی از دوستان قدیمی که مدت ها از او بی خبر بودم تلفن کرد و گفت 
حدود شش ماهی می شود که با زن جدیدی آشنا شده. این دوست که برایان نام 
دارد با زنان متعددی رابطه برقرار می کرد، ولی این ارتباط را در سطح نگاه می داشت. 
از اینکه می شنیدم رابطه اش با این زن صورت جدی به خود گرفته تعجب کردم. این 
خبر در نوع خود اهمیت داشت. از اوضاع و احوالش پرسیدم. پاسخ داد که همه چیز 

خوب و عالی است، اما نگرانی های کوچکی درباره نامزدش دارد.

آنچه زنان می خواهند مردان بدانند- باربارا دی آنجلیس
::  ترجمه: نسرین گلدار- ناهید رشید   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

جایگاه »تایتانیک« در ژاپن از دست رفت
انیمه »اهریمن کش« موفق شد تا رکوردی را 
که در ژاپن متعلق به فیلم »تایتانیک« بود 
از آن خود کند و فیلم جیمز کامرون را به 

جایگاه سوم براند.

تقاضای دولت بریتانیا از نتفلیکس
خواست  نتفلیکس  از  بریتانیا  دولت 
داستانی بودن سریال »تاج« را اعلام کند تا 

شائبه واقعی بودن آن پیش نیاید.

»ال مثل الویس« به استرالیا می رود
فیلم کوتاه »ال مثل الویس« به نویسندگی 
و کارگردانی سپیده میرحسینی به بخش 
کالرتیپ  جشنواره  ششمین  مسابقه 
نامزد بهترین فیلم  راه یافت و  استرالیا 

کوتاه شد.

»بی صدا حلزون« محصول مشترک شد
یک شرکت اتریشی فعال در زمینه تولید 
پروتزهای حلزون گوش، به عنوان حامی 
فیلم  سازندگان  با  را  خود  همکاری 
کارگردانی  به  حلزون«  سینمایی»بی صدا 

بهرنگ دزفولی زاده آغاز کرد.

مستندساز ترور دانشمند هسته ای را محکوم کردند۱۳۰ 
جمعی از مستندسازان با انتشار بیانیه ای، 
دانشمند  فخری زاده«  »محسن  ترور 
اعلام  و  محکوم  را  کشورمان  هسته ای 
تلاش های  و  علمی  راه  آماده ایم  کردند 

شهید برای صلح را به دنیا بشناسانیم.

مدیرعامل خانه موسیقی ایران گفت: از شهردار محترم 
تهران انتظار داریم نام گذاری خیابان استاد شجریان هر 
چه زودتر اجرایی شود زیرا تا جایی که پیگیری کردیم 
این نامگذاری از سوی شورای شهر به شهرداری تهران 

ابلاغ شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی خانه 
موسیقی، حمیدرضا نوربخش درباره موضوع نام گذاری 
خیابانی در تهران به نام استاد آواز ایران، گفت: بعد از 

فوت استاد مطالبه جدی در جامعه شکل گرفت که هر 
یک از نهادها به سهم خودشان وظیفه دارند نام ایشان 
را پاس بدارند. به عنوان یک اسطوره، نماد بزرگ فرهنگی 
هنری کشور و یک شخصیت ممتار و منحصر به فرد باید 
تلاش کنیم که نام ایشان به انحای مختلف پاس داشته 
شود. وی افزود: یکی از کارهای ارزشمندی که شورای 
شهر سال گذشته انجام داد و سال۹۹ هم مجدداً بر آن 
تأکید شد و مورد تصویب و اعلام قرار گرفت، نام گذاری 
یک خیابان به نام استاد شجریان بود. گرچه توقع این 
بود که خیابان مهمتری برای این کار درنظر گرفته شود 
ولی به هر حال با امکاناتی که داشتند خیابانی را برای 
این کار در نظر گرفتند. مدیرعامل خانه موسیقی گفت: 
ریاست  توسط  کردیم ۱۹مهرماه  پیگیری  که  جایی  تا 
شجریان  استاد  خیابان  نام گذاری  تهران  شهر  شورای 
برای اجرایی شدن به شهرداری تهران ابلاغ شده است. 
تا کنون منتظر بودیم که تابلوی خیابان قرار داده شود 
ولی متأسفانه تا امروز اجرایی نشده است و این برای 

ما جای سؤال دارد. انتظار داریم دکتر حناچی- شهردار 
محترم تهران که اهتمام خاصی به مسائل فرهنگی و 
هنری دارند این مسأله را هر چه زودتر اجرایی کنند. ما 
منتظر هستیم که نام گذاری صورت بگیرد و این مطالبه 

را پیگیری خواهیم کرد.
 

تأکید بر ثبت سالروز تولد محمدرضا شجریان به عنوان 
روز ملی موسیقی

نوربخش همچنین درباره نامگذاری »روز ملی موسیقی« 
شجریان  استاد  پیکر  تشییع  روز  که  همانطور  گفت: 
هم اعلام شد، ثبت روز اول مهرماه- سالروز تولد استاد 
شجریان به عنوان »روز ملی موسیقی« مورد تأکید ما 
است که در تقویم رسمی کشور ثبت شود. مکاتبات این 
مسأله را هم انجام دادیم و پیگیری ها هم صورت خواهد 
گرفت و امیدواریم که دکتر صالحی- وزیر محترم فرهنگ 
و ارشاد اسلامی هم اهتمام ویژه ای به این مسأله داشته 

باشند که این اتفاق هر چه زودتر صورت بگیرد.

نمایشگاه نقاشی کودکان متأثر از ایدز، به مناسبت روز 
جهانی این بیماری در نگارخانه مجازی گالری آنلاین 

برگزار می شود.
می توانند  علاقه مندان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
HIV. آدرس  به  آنلاین  گالری  سایت  به  مراجعه  با 

galleryonline.ir از این نمایشگاه بازدید کنند. تمامی 
عواید حاصل از فروش آثار این نمایشگاه صرف تهیه 
تبلت برای آموزش آنلاین کودکان متاثر از ایدز خواهد 
شد. هم زمان با روز جهانی ایدز و در راستای آگاهی رسانی 
درباره پیشگیری از انتشار ویروس اچ آی وی و اصلاح 

رفتار جامعه و رفع انگ و تبعیض برای کسانی که با 
اچ آی وی/ایدز زندگی می کنند، مؤسسه کاهش آسیب 
سیمای سبز در قالب پروژه ای به نام »ویروسی که با 
ما زندگی می کند«، برنامه هایی را تدوین کرده است.  
در راستای این برنامه ضمن برگزاری نمایشگاه نقاشی، 
همزمان سه سازه مهم شهری به رنگ قرمز درآمدند تا 
را  اچ آی وی/ایدز  بیماری  درباره  آگاهی رسانی  اهمیت 
یادآور شوند. در ماه های اخیر به واسطه اپیدمی جهانی 
بیماری کرونا، بسیاری از افراد جامعه به کرونا مبتلا 
تجربه  این  که  بوده اند  درگیر  آن  با  نوعی  به  یا  شده 

شباهت زیستی فراوانی با افرادی دارد که با بیماری 
اچ آی وی/ایدز زندگی می کنند که مساله استیگما )انگ(، 
ضعف شدید جسمانی، مشکلات مالی و بیکاری، ترس 
از بیماری و همچنین ترس از افشای بیماری از این 
دست تجربیات است. در همین راستا تمامی افرادی 
همه گیری  دوران  در  تبعیض  و  انگ  از  تجربه ای  که 
کرونا دارند می توانند این تجربه را در فضای مجازی با 
هشتگ #ویروسیکهبامازندگی_میکند منتشر کنند و از 
این طریق به افزایش آگاهی جامعه در این راستا کمک 

کنند.

موسیقی

تجسمی

چرا تابلوی خیابان استاد شجریان نصب نمی شود؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »عباس جوانمرد«

 - نویسنده، هنرپیشه و کارگردان تئاتر- را گرامی می دارد

توجه هنر به افرادی که با اچ آی وی زندگی می کنند 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ایرج دانایی فرد« 
- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

ورزشی

آسمان مشهد با رحمتی آبی نیست؛
شهرخودرو و عاقبت جذب 

مربی تبلیغاتی!
برای  شود  نمی  که  همیشه 
دلایل  شکست هایمان 
فقط  گاهی  آورد،  متعددی 
کافی  اشتباه  تصمیم  یک 
است تا هرچه داریم و نداریم 
داستان  شود،  برآب  نقش 
فرهاد حمیداوی مالک جوان 
شهرخودرو مشهد هم دقیقا 
به همین منوال است، انتخاب سیدمهدی رحمتی به عنوان 
سرمربی تیم، همان تنها اشتباهی بود که مرتکب شدندش 
می تواند به قیمت نابودی تنها نماینده مشهد شود، تیمی که 
چندین سال یک مدعی چغر و گردن کلفت در لیگ برتر بود، 

حالا احوال غریبی دارد.
داستان از آنجایی شروع شد، که اواخر فصل قبل، مهدی رحمتی، 
طبق روال دوران حرفه ای اش، ساز اختلاف و درگیری اش 
را با کادرفنی وقت شهر خودرو مشهد )سهراب بختیاری زاده 
و دستیارانش( کوک کرد، مالک جوان شهرخودرویی ها، در 
اقدامی تامل برانگیز، پشت دروازه بان یاغی خود درآمد و در 
نهایت اقتدار! عذر سهرابِ سرمربی را خواست، اما با شروع 
فصل جدید، خبر انتخاب مهدی رحمتی به عنوان سرمربی 
تیم شهرخودرو مشهد، سیر تصمیمات عجیب مالک مشهدی 
ها را تکامل بخشید تا رحمتی بدون حتی یک دقیقه شرکت 
در کلاس های مربیگری، سرمربی تیم لیگ برتری شهرخودرو 

مشهد شود !
گرچه انتخاب رحمتی هم انتقاداتی داشت و هم حرف و 
حدیث های فراوانی، اما حمیداوی همچنان پای بر اشتباهش 
می کوبید و در محفل های مختلف با اظهارنظرهای عجیب و 
غریب، از پیشنهادات جناب رحمتی از استقلال و... می گفت، 

تا شاید بتواند، تصمیم عجیبش را توجیه کند.
بالاخره پس از همه ی این صحبت ها و اظهارنظر کارشناسان، 
شهرخودرو با رحمتی به آسیا قدم گذاشت، شهرخودرو مدل 
رحمتی در آسیا چیزی فراتر از یک فاجعه بود، در گروهی که 
الهلال نصف و نیمه و کرونایی و پاختاکور و شباب الاهلی امارات 
حضور داشتند، شهرخودرویی ها پس از ارائه بازی های ضعیف 
و کسب تنها یک امتیاز، به مشهد بازگشتند، پس از افتضاح لیگ 

قهرمانان آسیا، رحمتی با چند خرید جدید، روانه لیگ برتر شد.
اما در لیگ برتر هم شرایط شهرخودروی مهدی رحمتی با آسیا 
تفاوت چندانی ندارد، کسب چهار امتیاز از چهار دیدار در شرایطی 
برای شهرخودرویی ها بدست آمده است، که شکست سنگین سه 
بر صفر شاگردان رحمتی در مقابل پرسپولیس، پایان تلخی برای 

مشهدی ها از اولین ماه فصل جدید فوتبال ایران بود.
تک پیروزی شهرخودرویی ها، در برابر ماشین سازی تبریز در 
هفته اول بود، که تیم تبریزی به دلیل پنجره بسته، نیمی از 
بازیکنان اصلی خود را دد اختیار نداشت، یک تساوی در برابر 
صنعت نفت آبادان و دو شکست در برابر پیکان و پرسپولیس، 
عملکرد شهرخودرویی ها در چهار دیدار ابتدای فصل بیستم بود.
کسب چهار امتیاز از چهار مسابقه گرچه عملکرد درخشانی 
نیست، اما بحث ما نحوه امتیازگیری رحمتی نبوده است، نحوه 
بازی شهرخودرو در این چهار دیدار اصلا قانع کننده نبوده است. 
تیم رحمتی هم در دفاع مشکل دارد و هم در بخش تهاجمی، 
نه خوب کار دفاع تیمی را انجام می دهد و نه توانایی خلق 
موقعیت دارد، شاید اگر نخواهیم خوشبینانه به تیم رحمتی 
نگاه کنیم، در حال حاضر شهرخودرو با حمیداوی و رحمتی، ما 

را یاد استیل آذین مرحوم می اندازد.
درست است که سید مهدی رحمتی بازیکن بزرگی بوده و 
استایل جذابی هم برای مربیگری دارد، اما بدون تجربه کاری و 
مدرک مربیگری نمی تواند آینده درخشانی داشته باشد، گرچه 
انتخاب رحمتی به عنوان سرمربی شهرخودرو، بیشتر جنبه 

تبلیغاتی داشت تا صرفا نتیجه گیری!
حال باید دید، حمیداوی و رحمتی تا چه زمانی در یک مسیر 
می مانند، مسیری که به اندازه ای که رحمتی و حمیداوی 

گمان می کردند، خوش آب و هوا و دلنشین نیست...

دریچه

»علی آذری« - نماینده قوچان در مجلس شورای اسلامی - 
طی تذکری به وزیر ورزش از بی توجهی این وزارتخانه به 

ورزش بومی و سنتی و اصیل چوخه به شدت انتقاد کرد.
آذری در گفت و گوی ویژه با »دنیای هوادار« پیرامون تذکر 
به مسعود سلطانی فر در خصوص بی توجهی ها به ورزش 
با اصالت چوخه گفت: چوخه برای مردم خراسان بزرگ فراتر 
از یک ورزش است و ریشه در سنت ها و فرهنگ و تاریخ 

مردمان خونگرم خراسان بزرگ دارد.
وی افزود: در اهمیت چوخه همین بس که مقام معظم 
رهبری از این ورزش به نیکی یاد فرمودند و فرمایش رهبری 

دلگرمی مردم را به چوخه دوچندان کرده است.
آذری اضافه کرد: ورزش چوخه جزو اصیل ترین بازی های 
سنتی در ایران است و فدراسیون بین المللی کشتی تصاویر 

گود زینل خان اسفراین را جزو جذاب ترین و مهیج ترین 
اتفاقات مهم و مردمی ورزشی دانسته و صفحه اول سایت 
جهانی کشتی تصویری زیبا از جمعیت صد هزار نفری در 
اطراف گود زینل خان است و این مایه افتخار سراسر ایران 

است.
این نماینده مجلس اضافه کرد: اخیرا با تلاش برخی از 
فدراسیون  سنتی؛  های  ورزش  دلسوزان  و  پیشکسوتان 
جهانی چوخه رسما در اساسنامه اتحادیه جهانی کشتی به 
نام ایران ثبت شده و رئیس آن هم در رای گیری هایی که 
سال 2011 در حاشیه بازی های سنتی جهان صورت گرفت 

از عزیزان هموطن و از پیشکسوتان چوخه انتخاب شدند.
آذری با بیان اینکه اگر دیر بجنبیم چه بسا همانند چوگان یا 
کبدی که ریشه و خاستگاه آن ایران عزیز است را کشورهای 
همسایه به نام خود ثبت می کنند و باید سال ها دوندگی 
و هزینه کنیم که اصالت ایرانی بودن چوخه را به اثبات 
برسانیم! بنابراین امروز که این عزیران با هزینه شخصی و 
نفوذ در مجامع بین المللی چوخه را به نام ایران ثبت کرده 
اند از وزیر محترم ورزش تقاضا داریم با کاری کارشناسانه 
دستور ایجاد فدراسیون ملی چوخه را صادر کنند چون این 
ظرفیت علاوه بر خراسان در سایر استان ها از جمله  سمنان، 

سیستان و بلوچستان، گلستان، مازندران و گیلان برای 
توسعه چوخه و بازی های بومی و محلی مشابه وجود دارد.
عضو هیات رئیسه فدراسیون جهانی چوخه اضافه کرد : در 
حال حاضر دوستان ما در تلاش برای ثبت ملی فدراسیون 
بین المللی چوخه هستند اما با وجود موافقت جناب 
سلطانی فر نمی دانم چرا تعلل در وزارت ورزش  وجود 
دارد با این وجود از ایشان تشکر می کنیم که زمینی برای 
احداث مقر دائمی فدراسیون جهانی چوخه در مجموعه 
آزادی اختصاص دادند و چه خوب است تشکیل فدراسیون 
ملی و احداث مقر فدراسیونی جهانی در زمان مدیریت آقای 
سلطانی فر رقم بخورد و افتخارش به نام ایشان باقی بماند.
آذری در پایان از وزیر ورزش خواست نسبت به احیای 
فضاهای سنتی چوخه در اسفراین، جوین، برغمد، قوچان، 
فاروج و سایر مناطق خراسان رضوی و خراسان شمالی 
و جنوبی دستورات و پیگیری های مجدانه را بفرمایند تا 
همچنان شاهد شور و هیجان مردم عزیزمان به خصوص 
و  بزرگ  های  همایش  هنگامه  در  بزرگ  خراسان  مردم 
هماوردی پهلوانان نامی خودشان باشیم. پهلوانانی که باید 
ادامه دهنده راه پهلوانان نامی مثل پهلوان احمد وفادار، 

پهلوان سخدری، پهلوان خادم و... باشند.

دیالوگ

»علی آذری« در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

چوخه فراتر از یک ورزش است و ریشه در تاریخ و فرهنگ ایرانیان دارد 

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

نسیمه غلامی با عقد قرادادی رسمی به تیم الفتات 
کویت پیوست.

به گزارش »دنیای هوادار«، نسیمه غلامی- کاپیتان 
تیم ملی فوتسال زنان ایران با انتشار پستی در صفحه 
اینستاگرام خود، از لژیونر شدنش خبر داد.این بازیکن 

عنوان کرده که فصل آینده در تیم الفتات کویت بازی 
می کند.

غلامی بیان کرد: دوست داشته لژیونر شود و تجربه 
جدیدی کسب کند و به همین دلیل به لیگ کویت 

پیوسته است.

کاپیتان تیم ملی فوتسال زنان ایران در مورد لژیونر 
شدن خود گفت: سه ماه قبل به من پیشنهاد شد و 
قبول کردم. از تیم قادسیه هم پیشنهاد داشتم اما 
شرایط الفتات خیلی بهتر بود، به همین دلیل تصمیم 
گرفتم این تیم را انتخاب کنم. قرارداد من برای یک 
فصل است اما به خاطر ویزا دیر به تیم اضافه شدم. 
غلامی در مورد نقش شهرزاد مظفر )سرمربی سابق تیم 
ملی فوتسال ایران و سرمربی فعلی تیم ملی کویت( 
در این انتقال گفت: همه کارهایم را به تنهایی انجام 

داده ام و در این مسیر فقط خدا کمکم کرده است.
جدیدی  تجربه  داشتم  دوست  افزود:  ادامه  در  وی 
کسب کنم، لژیونر بشوم و بتوانم نماینده خوب و مایه 

افتخار برای کشورم باشم.
غلامی با تأکید بر این موضوع که کویت با جذب 
لریونرهایی از کشورهای دیگر به دنبال آموزش و انتقال 
تجربه به بازبکنان خود است، گفت: لیگ کویت دو، 
سه سال است که راه اندازی شده است. من می توانم 
هم  من  برای  جدیدی  تجربه  و  کنم  کمک  خیلی 

محسوب می شود که امیدوارم لذت بخش باشد.
هیئت  تیم  با  گذشته  فصل  غلامی  است؛  گفتنی 
فوتبال خراسان رضوی در لیگ برتر ایران حضور داشت.

کاپیتان تیم ملی فوتسال زنان ایران لژیونر شد
مستطیل سبز
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »زهرا رگبار« ورزشی
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

جهان فوتبال 

برتری پرسپولیس در دیداری دوستانه
تیم فوتبال پرسپولیس در جریان دیداری 
دوستانه ویستا توربین با هدایت فرشاد 

پیوس را شکست داد.

دفاع تمام قد مدیرعامل استقلال ملاثانی از »اشکش«
مدیرعامل باشگاه استقلال ملاثانی، انتقادات 

را در حالی که تنها  از سرمربی این تیم 
۲هفته از لیگ یک فوتبال می گذرد، درست 
ندانست و گفت: از سرمربی تیم که حقیقتاً 

بسیار تلاش می کند، حمایت می کنم.

پرونده استقلال و ایسما بسته شد
باشگاه  ایسما،  مطالبات  پرداخت  با 
بوآویستای پرتغال از بسته شدن پرونده این 

بازیکن در فیفا خبر داد.

تمدید قرارداد دستیاران گل محمدی
 در ادامه روند تمدید قراردادهای سرخپوشان، 

نیز  گل محمدی  یحیی  دستیاران  قرارداد 
آنها، در دو  تمدید شد و به این ترتیب، 
آینده در کنار سرمربی، تیم فوتبال  سال 

پرسپولیس را همراهی خواهند کرد.

شکوری مجدداً در تمرین چوکای تالش حاضر شد
سرمربی چوکای تالش که با اعلام مدیرعامل 
این باشگاه از سمتش برکنار شده است، در 
دومین روز متوالی در تمرینات این تیم 

شرکت کرد.

شهید  جاویدنام  مظلومانه  افتادن  خاک  به  از  بعد 
»محسن فخری زاده« که توسط تروریست های درخدمت 
صهیونیست جهانی و رژیم جعلی و منحوس اسرائیل انجام 
شد، متاسفانه یک خظای ادراکی در محکوم کردن بانیان 
این ترور شوم ایجاد شده که تنها طرفی که از آن سود 
می برد اتفاقا ضاربان و قاتلان آن شهید بزرگوار و آمران به 
این جنایت شنیع هستند. به این ترتیب که ظاهرا به جای 
اسرائیل، این ساختار اطلاعاتی و امنیتی کشور هست که 
زیر ضرب رفته و حتی بدتر، خادمان این کشور که در قالب 
دولت منتخب مردم و در پست های اجرایی خطیری چون 
وزارت امور خارجه  مشغول به خدمت اند. این کلام مختصر 
که به پیشگاه ملکوتی آن شهید دانشمند پیشکش می شود 
سعی دارد کوتاه و متقن به این خطای ادراکی خطرناک که 
اسباب یک خودزنی مشمئزکننده که برخی سیاسیون در 
این هنگامه ی حساس به راه انداختند و بدیهیات چنین 
هنگامه هایی را که باید از سوی آنان رعایت شود گوشزد 

کند، بلکه انشاءالله موثر افتد و این خطا اصلاح شود .
اول: اسرائیل به عنوان ولد نامشروع صهیونیست جهانی به 
سرکردگی غرب و آمریکا و دولتی که در ترور متولد شده و 
حیات پلیدش را در گرفتن حیات طیبه انسا ن های آزاده 
تعریف کرده، دارای یک ساختار اطلاعاتی و امنیتی بسیار 
بزرگ و مخوف است که قدرتش توسط مزدوران منطقه ای 

و فرامنطقه ای دیگر آمریکا و غرب و ایضا خود غرب و 
اسرائیل،  با  اساسا دشمنی  آمریکا هم افزایی می شود و 
دشمنی با تمام بود و نبود محور عبری، غربی و عربی ست 
و اینکه آن ها بتوانند چنین عملیات های جنایتباری را در 
هر کشوری در دنیا انجام دهند مسبوق به سابقه بوده و 

پدیده ای نو محسوب نمی شود.
دوم: ما به عنوان سلسله جنبان و راس محور مقاومت در 
میانه یک جنگ هیبریدی و ترکیبی با محور عبری، عربی 
و غربی هستیم و قطعا در این جنگ چنین آسیب هایی 
شود  اجتناب  آن  از  باید  آنچه  است.  اجتناب ناپذیر 
رفتاری ست که دشمن با چنین عملکردهای جنایتکارانه ای 
چنین  اجرای  در  دشمن  هدف  قطعا  است.  آن  پی  در 
برنامه هایی ایجاد احساس ترس و یاس و تحقیر  در بدنه 
مقاومت و به جان هم انداختن نیروهای این جبهه است 
که در نهایت به ضعف داخلی و تغییر محاسبات درست 

مسئولان امنیتی و سیاسی کشور هدف می انجامد.
سوم: کشوری با وسعت ایران هرچقدر هم که از منظر 
همه ی  نمی تواند  باشد  قوی  عملیاتی  و  اطلاعاتی 
شکاف های امنیتی اش را ببندد. هیچ کشوری در ابعاد کشور 
ما و یا بزرگتر نمی تواند تمام روزنه های امنیت داخلی اش را 
ببندد و چنین ضربه هایی نشان از ضعف سیستم اطلاعاتی 
کشور نیست چونانکه بهترین سیستم های امنیتی دنیا 
که ادعایش را کشورهای بزرگ غربی دارند هم بارها دچار 
خلاءهای امنیتی شده و از آن ضرباتی سنگین خوردند. 
امنیتی  شکاف های  همه  نیست  قرار  معمول  به طور 
را از داخل ببندیم و برخی از شکاف های امنیتی هم با 
بازدارندگی از طریق سیاست های تلافی جویانه است که از 

بیرون باید بسته شود و راه دیگری ندارد.
چهارم: قدرت رسانه ای غرب که دربست در اختیار چنین 
رفتارهای جنایتکارانه و تروریستی صهیونیسم جهانی ست، 

کار اصلی را در فردای چنین تحرکات شومی به عهده دارد و 
چونان مگسانی که از ترشابه های یک زخم ارتزاق می کنند 
به دنبال نشستن بر این زخم و عفونی کردن آن هستند. 
لزوم هوشیاری رسانه ای و پدافند این هجمه رسانه ای باید 

کار ویژه اصلی ما در این بزنگاه باشد.
پنجم: آنچه تروریست ها را از چنین رفتارهایی پشیمان 
می کند دیدن هبستگی بیشتر میان حاکمیت ملی - ملت و 
پرهیز از دو صدایی در مسئولان است که در نهایت باعث 
می شود نه تنها خون آن شهید هدر نرود که خود اسباب 
احساسات  از  به دور  که  رفتارهایی  شود.  بزرگتر  حرکتی 
لحظه ای و سیاست زده باشد و به دنبال پاسخی در خور و 
تادیب کننده در همه عرصه های رسانه ای و دیپلماتیک و 

نظامی و حتی اقتصادی باشد...

حرف آخر

خطای ادراکی پس از ترور شهید فخری زاده 

شاهین طبع: در کنترل بازی ناتوان بودیم
سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران گفت:شاگردانش نتوانستند جریان بازی را در طول 

دو نیمه کنترل کنند.تیم ملی بسکتبال ایران در آخرین بازی خود از پنجره دوم 
انتخابی کاپ آسیا۲۰۲۱، با یک عملکرد ضعیف۷۰ - ۷۷ نتیجه را به تیم 

ملی سوریه واگذارکرد تا تکلیف صعود به این رقابت ها، به پنجره سوم که 
سال۲۰۲۱ برگزار می شود بکشد.

۴۰ درصد ملی پوشان باید کنار بروند
پیشکسوت بسکتبال ایران باانتقاد از عملکرد تیم ملی در رقابت های انتخابی کاپ 

آسیا، توضیح داد: به نظر من با این شرایط ۴۰درصد بازیکنان موجود در تیم 
ملی باید کنار روند چون بازیکن حرفه ای حداقل از نظر جسمانی باید آماده 

باشد.محمدمهدی ایزدپناه گفت: تیم ایران اصلا انسجام نداشت و انگار 
سنگ به پای بازیکنان ما بسته بودند.

گل نشدن پرتاب های سه امتیازی بار روانی ایجاد کرد
بازیکن پست چهار تیم ملی بسکتبال ایران گفت: متأسفانه گل نشدن پرتاب های 

سه امتیاز ما باعث شد تا از نظرروانی تحت فشار قراربگیریم. مایک رستم پور 
پس از شکست تیم ملی بسکتبال ایران مقابل سوریه، گفت:رقابت هایی 

که درآن حضورداریم مسابقات قهرمانی آسیا است و بازی های باشگاهی 
نیست وسطح رقابت ها بالا خواهدبود وهر تیمی بهتر باشد پیروز می شود.

علوی: نقاط ضعف خود را برطرف کردیم 
سرمربی تیم هندبال بانوان ذوب آهن اصفهان گفت: در دور دوم مسابقات 

روی نقاط ضعف کار کردیم. زهرا علوی پس از پیروزی تیمش برابر 
سنگ آهن بافق در شانزدهمین دوره لیگ برتر هندبال بانوان گفت: 

امروز شاهد یک بازی جذاب بودیم و به تیم سنگ آهن بافق 
تبریک می گویم که تیم خوب و یکدستی را دارند.

درخواست ستاره کشتی ایران در صفحه رسمی اتحادیه جهانی 
شانس اول مدال طلای کشتی فرنگی ایران در بازی های المپیک از گوش 

شکسته های سراسر دنیا خواست که با رعایت پروتکل های بهداشتی 
به برگزاری جام جهانی بلگراد کمک کنند. اتحادیه جهانی کشتی 

اینستاگرام صحبت های محمدعلی  در  در صفحه رسمی اش 
گرایی قهرمان ایرانی را پوشش داد.

تایسون: باز هم مبارزه می کنم 
قهرمان پیشین بوکس جهان گفت: قطعاً به راهش ادامه خواهد داد و باز 

هم مبارزه می کند. مایک تایسون 54ساله قهرمان پیشین جهان و روی 
جونز جونیور 51ساله نایب قهرمان المپیک 1988 سئول بامدادیکشنبه 

بدون حضور تماشاگر برگزارشد.این مبارزه در هشت راند دو دقیقه  ای 
به اجرا درآمد و در پایان با نتیجه غیررسمی مساوی به پایان رسید.

برگزاری لیگ برتر تنیس روی میز همچنان در ابهام
رئیس فدراسیون تنیس روی میز گفت: باتوجه به شیوع گسترده ویروس 

کرونا وهمچنین عدم تکمیل مدارک تیم ها،ابهام در برگزاری رقابت های 
لیگ برتر همچنان به قوت خود پابرجاست. مهرداد قارداشی گفت: 

ازروزی که این ویروس به کشور آمد، سعی کردیم که با احتیاط و 
سخت گیری بیشتر در این باره تصمیم گیری کنیم.

کنگره فدراسیون جهانی والیبال به صورت آنلاین برگزار می شود
کنگره فدراسیون جهانی والیبال در سال ۲۰۲۱ برای نخستین بار به صورت 

آنلاین برگزار خواهد شد. بر اساس تصمیم هیئت رئیسه فدراسیون 
جهانی والیبال، کنگره به صورت آنلاین درماه فوریه برگزار خواهد شد. 

این وبینار از روز جمعه ۱۷بهمن ماه سال جاری آغاز می شود و به 
مدت سه روز تا یکشنبه ۱۹بهمن ماه ادامه خواهد داشت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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تاثیر  کرونا
 بر ثروت  جهان

از دست رفتن ثروت سرانه جهان ابتدای 2020
7.2 تریلیون دلار 

از ثروت کل

ثروت سرانه جهان ژوئن 2020؛ اگر کرونا نبود

ثروت سرانه جهان ژوئن 2020؛ با وجود کرونا

77 هزار و 309 دلار

78 هزار و 376 دلار

76 هزار و 984 دلار

طرح:   امیررضا  بیات

منبع: موسسه پژوهشی کردیت  سوئیس

کاهش 1391 دلار 
از متوسط ثروت سرانه
)متوسط ثروت هر بزرگسال در جهان(


